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 Város Képviselő -testület  
 O k t a t á s i  B i z o t t s á g  

 I k t a t ó s z á m :  T - 3 4 - 6 / 2 0 1 2 .  
 2051 Biatorbágy, Baross Gábor utca 2/a. • Telefon: 06 23 310-174/112, 113, 142  
 Fax: 06 23 310-135 • E-mail: hivatal@ biatorbagy.hu • www.biatorbagy.hu 

Egyszerűsített jegyzőkönyv 

Készült Biatorbágy Város Képviselő-testület Oktatási Bizottságának 2012. június 11-én 1500 
órakor megtartott üléséről. 

Jelen vannak:  

Fekete Péter bizottsági elnök 
Koleszár Kázmér bizottsági tag  
Varga László bizottsági tag  
Marx Árpád igazgató, Biatorbágyi Általános Iskola  
Korbuly Klára igazgató, PMAMI  
Palovics Teréz óvodavezető, Benedek Elek Óvoda  
Tarjáni István polgármester 
Szakadáti László alpolgármester 
Dobosy Gáborné Városüzemeltetés és Vagyongazdálkodási Osztályvezető  
Badacsonyiné Juhász Zsuzsa vezető, Budaörsi Nevelési Tanácsadó 
Ihászné Pálfi Katalin köznevelési referens, jegyzőkönyvvezető 
 
Fekete Péter köszöntötte a résztvevőket. Megállapította, hogy a bizottságból 3 fő jelen van, 
a bizottság határozatképes. Javaslatot tett a 3. és 4. napirendi pontok levételére. Varga 
László javasolta, hogy a bizottság tárgyalja meg a városi Pedagógus-napi ünnepség és az 
óvodai rendezvények ütközését.  A naprendhez más javaslat, hozzászólás nem volt.  
  
A bizottság a javasolt változtatásokkal egyetértett és a napirendet egyhangú szavazással (3 
fő volt jelen a szavazásnál) elfogadta.  

Napirend 

1. Tájékoztató a konténer-tantermek elhelyezéséről 
2. Tájékoztató az óvodai felvételekről és a bölcsődei jelentkezésekről (szóbeli 

tájékoztatás) 
3. Tájékoztató a Pászti Miklós Alapfokú Művészetoktatási Intézmény elhelyezésével 

összefüggő kérdésekről 
4. A Budaörsi Nevelési Tanácsadó elhelyezéséről 
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5. A kistérségek megszűnésével összefüggő kérdésekről (szóbeli tájékoztatás) 
6. Tájékozató az országos oktatási kompetenciamérés eredményéről 
7. Az oktatási intézmények év végi beszámolóival összefüggő kérdésekről 
8. Az indítandó német nemzetiségi iskolában a maximális osztálylétszám 10%-os 

túllépésének engedélyezéséről 
9. A Pászti Miklós Alapfokú Művészetoktatási Intézmény maximális csoportlétszám 

túllépésének engedélyezéséről 
10. A Biatorbágyi Diákokért Közalapítvány kérelme 
11. Az önkormányzati vagyonnal kapcsolatos szabályok felülvizsgálatáról 
12. A közigazgatási bírsággal sújtható tiltott, közösségellenes magatartásokról és a 

közigazgatási bírság kiszabásáról  
13. Alistál településsel kötendő testvér-települési megállapodásról 
14. Pedagógus-napi tapasztalatok (szóbeli tájékoztatás) 
15. "Biatorbágyért" kitüntetés adományozásáról (zárt ülés) 
16. "Biatorbágy Városért Életműdíj" adományozásáról (zárt ülés) 

 
 
 

1. Tájékoztató konténer-tantermek elhelyezéséről  
 
Az oktatási bizottság egyhangú szavazással (3 fő volt jelen a szavazásnál) elfogadta a 
tájékoztatót és a határozati javaslatot azzal a változtatással, hogy 270 cm 
belmagasságú konténerek telepítését javasolja. Kéri hogy ennek érdekében 
történjenek további egyeztetések a szakhatóságokkal. 
 
Tarjáni István polgármester úr távozott a bizottság üléséről. 

 
2. Tájékoztató az óvodai felvételekről és a bölcsődei jelentkezésekről  

(Palovics Teréz óvodavezető asszony szóbeli tájékoztatása) 
 

Szakadáti László alpolgármester úr megérkezett a bizottság ülésére. 
 
Palovics Teréz óvodavezető tájékoztatta a bizottságot, hogy a 2012/13-as nevelési 
évre 306 gyermek jelentkezett az intézménybe. Közülük 193 gyermek felvételéről 
döntött a felvételi bizottság. 22, szeptember 1-je után született gyermeknek 
javasolták, hogy kérjék felvételüket a bölcsődébe, 4 gyermeknek pedig családi 
napköziben történő elhelyezést ajánlottak. 
 
A bizottság javasolja: 

 a jövőben a bölcsőde és az óvoda közösen, a családok helyzetének 
figyelembevételével döntsön a gyermekek felvételéről,  

 az idei évben a bölcsődei felvételi döntések után az óvodai felvételi döntések 
kerüljek átvizsgálásra, a bölcsődei elhelyezést nyert gyerekek nagyobb 
testvérei lehetőség szerint fel kell venni az óvodába, 

 az óvodai felvételek kiértesítése csak a bölcsődei felvételek után történjen 
meg.  

 
A tájékoztatót és a javaslatot a bizottság egyhangú szavazással (3 fő volt jelen a 
szavazásnál) elfogadta. 
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3. Tájékoztató a Pászti Miklós Alapfokú Művészetoktatási Intézmény elhelyezésével 
összefüggő kérdésekről 
 
A bizottság egyhangú szavazással (3 fő volt jelen a szavazásnál)  

 támogatta, hogy a Pászti Miklós Alapfokú Művészetoktatási Intézmény 
tanóráinak megtartása céljára az intézményvezető véleményének figyelembe 
vételével az önkormányzat ingatlant béreljen és felhatalmazza a 
polgármestert, hogy az ingatlanszerződést 2012. augusztus 25-éig kösse meg, 

 javasolta, hogy a bérleti díj Biatorbágy Város Önkormányzata 2012. évi 
költségvetésének oktatásfejlesztési kerete terhére kerüljön kifizetésre, 

 nem javasolta, hogy a bérleti díj összegének felső határát a képviselő-testület 
meghatározza, ezért az erre vonatkozó mondatot törölte a határozati 
javaslatból. 

 
4. A Budaörsi Nevelési Tanácsadó elhelyezéséről 

 
A bizottság a határozati javaslat 2-es pontjának elhagyásával egyhangú szavazással 
(3 fő volt jelen a szavazásnál) támogatta és a képviselő-testületnek elfogadásra 
javasolta a nevelési tanácsadás helyszínéül a Szabadság út 8. szám alatti ingatlan 
kijelölését, az ingatlanhasználati szerződés megkötését és az intézmény-felújítási 
keretből a nevelési tanácsadás megkezdéséhez szükséges feltételek kialakítását.  
 
 

5. A kistérségek megszűnésével összefüggő kérdésekről (Szakadáti László szóbeli 
tájékoztatása) 

 
A bizottság 2 igen1 tartózkodás mellett a határozati javaslatot elfogadásra javasolta 
a képviselő-testületnek. 

 
 

6. Tájékozató az országos oktatási kompetenciamérés eredményéről 
 

A tájékoztató alapján a Biatorbágyi Általános Iskola eredményei az elmúlt években 
valamivel az országos átlag felett voltak. Marx Árpád igazgató véleménye szerint a 
minimum szint alatt teljesítők esetén inkább a teszt kitöltésével kapcsolatos 
motiváció volt gyenge, és kevésbé okolható a valós tudásszint és képesség. A helyzet 
javítására már az idei évben lépéseket tett. 
A bizottság a tájékoztatót egyhangú szavazással (3 fő volt jelen a szavazásnál) 
elfogadta. 
 

7. Az oktatási intézmények év végi beszámolóival összefüggő kérdésekről 
 

A bizottság a tájékoztatót egyhangú szavazással (3 fő volt jelen a szavazásnál) 
elfogadta. 
 

8. Az indítandó német nemzetiségi iskolában a maximális osztálylétszám 10%-os 
túllépésének engedélyezéséről 

 
A bizottság a határozati javaslatot egyhangú szavazással (3 fő volt jelen a 
szavazásnál) támogatta és a képviselő-testületnek elfogadásra javasolta. 
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9. A Pászti Miklós Alapfokú Művészetoktatási Intézmény maximális csoportlétszám 
túllépésének engedélyezéséről 
 
A bizottság a határozati javaslatot egyhangú szavazással (3 fő volt jelen a 
szavazásnál) támogatta és a képviselő-testületnek elfogadásra javasolta. 
 
 

10.  A Biatorbágyi Diákokért Közalapítvány kérelme 
 

Varga László javasolta, hogy a korábban támogatott, ma már dolgozó személyek 
megkeresésével oldják meg a jelenlegi támogatásokhoz szükséges forrás kiegészítését. 
A bizottság egyhangú szavazással (3 fő volt jelen a szavazásnál) Varga László 
javaslatát támogatta, a Biatorbágyi Diákokért Alapítvány kérelmét nem támogatta.  
 
 

11.  Az önkormányzati vagyonnal kapcsolatos szabályok felülvizsgálatáról 
 

A bizottság elnöke javaslatot tett a napirend levételére. A bizottság a javaslatot 
egyhangú szavazással (3 fő volt jelen a szavazásnál) elfogadta. 

 
12.  A közigazgatási bírsággal sújtható tiltott, közösségellenes magatartásokról és a 

közigazgatási bírság kiszabásáról  
 

A bizottság a határozati javaslatot egyhangú szavazással (3 fő volt jelen a 
szavazásnál) támogatta és a képviselő-testületnek elfogadásra javasolta. 
 
 

13.  Alistál településsel kötendő testvér-települési megállapodásról 
 

Fekete Péter javasolta, hogy a megállapodás III. pontja egészüljön ki a „valamint az 
oktatási-nevelési intézmények közötti együttműködést” szövegrésszel. A bizottság a 
Fekete Péter által javasolt kiegészítéssel egyhangú szavazással (3 fő volt jelen a 
szavazásnál) támogatta és a képviselő-testületnek elfogadásra javasolta a határozati 
javaslatot. 
 

 
14.  Pedagógus-napi tapasztalatok 

 
Varga László jelezte, hogy idei Pedagógus-napi ünnepély időpontjában a Benedek 
Elek Óvoda is tartott rendezvényt (óvodai ballagás), aminek következtében az 
óvodákból csak kevés pedagógus tudott részt venni az eseményen. 2012. január 26-
án a Képviselő-testület elfogadta az éves rendezvénytervet, amely tartalmazta a 
június 1-jei dátumot. Palovics Teréz óvodavezető elmondta, hogy a meghirdetésre, a 
meghívók kiküldésére nagyon későn került sor, ezért már nem tudta átszervezni az 
intézmény programját. A jövőben jobban kell figyelni az intézményi és a városi 
rendezvények összehangolására. 
A bizottság 2 igen, 1 tartózkodás mellett (3fő volt jelen a szavazáskor) a 
magyarázatot elfogadta. 
 
Palovics Teréz óvodavezető a Török Henrik pedagógus-díj rendelet módosítására tett 
javaslatot annak érdekében, hogy évente több pedagógus is részesülhessen az 
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elismerésben. A bizottság elnöke kérte a javaslat jegyzőkönyvben való rögzítését, de 
szavaztatni a kérdésben ezen az ülésen nem kívánt. 
 

Fekete Péter a nyílt ülést bezárta, és a további napirend tárgyalására zárt ülést rendelt 
el. 

 
k. m. f. 

    
 

  Fekete Péter 
      elnök 


